
                                                                              ПО-23/28.03.24г. 

 

 

 

 

ПИТАНЕ 

 

от РАЛИЦА МАНОЛОВА – общински съветник, 

от заседание на Общински съвет – Габрово, 

проведено на 28.03.2024 г. 

 

       Какво се случва с Фонда за местни инициативи - обещахте, за кога се предвижда 

да е достъпен и остава ли в размер на 4 хил.лв., макар че това е твърде малка сума ?  

 

 



Ниво на конфиденциалност 1  

[TLP-GREEN] 

 

                                                                                                                          ПО-23/25.04.24г. 

ДО 

ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО 

 

 

ОТГОВОР НА ПИТАНЕ 

 

ОТ РАЛИЦА МАНОЛОВА – ОБЩИНСКИ СЪВЕТНИК, 

ОТ ЗАСЕДАНИЕ НА ОБЩИНСКИ СЪВЕТ – ГАБРОВО, 

ПРОВЕДЕНО НА 28.03.2024 Г. 

 

Въпрос: Какво се случва с Фонда за местни инициативи - обещахте, за кога се 

предвижда да е достъпен и остава ли в размер на 4 хил. лв., макар че това е твърде 

малка сума?  

 
 

УВАЖАЕМА ГОСПОЖО МАНОЛОВА, 

 

 По поставеният въпрос на Ваше питане с вх. №  ПО-23/28.03.2024 г. Ви информираме 

следното: 

 В приетия на 19.02.2024 г. от Общински съвет бюджет на Община Габрово за 2024 г. 

няма предвидени средства за Фонда за местни инициативи. 

 

  

 

 

С уважение,  / П / 

 

МАРИЯ ЙОЗОВА 

За кмет на Община Габрово 

(съгласно заповед № 710 / 23.04.24г. 

на кмета на Община Габрово) 

 

 

 

 


